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1130422 高中職生英翻中短文翻譯題目 

Since the invention of the Internet, many people have predicted a 

paperless society. This prediction has come to reality as people use the 

Internet to read newspapers, send and receive e-mails, and access 

information. However, here are others who doubt that computer 

technology will ever lead to a paperless society. 

People who see the coming of a paperless society believe that the Internet 

and e-mail will one day replace people’s use of paper. Because the 

Internet allows people to read newspapers and access many databases 

online, they don’t have to use paper to get needed information. 
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1130422 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

自從網際網路發明以來，很多人已經預料到會出現無紙化社會。隨著

人們使用網路看報紙，收發電子郵件，以及獲得資訊，這個預言已變

成現實。然而，還是有人懷疑電腦科技是否會走向無紙化社會。 

認為無紙化社會即將來臨的人，相信網路和電子郵件有一天會取代人

們對紙張的使用。因為網路允許人們看報紙和取得許多線上數據庫，

所以他們不需要使用紙張來獲取需要的資訊。 

 

 

 


